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Protokół Nr 13/2025 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 23 kwietnia 2025 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Świerkowski Marek – Przewodniczący komisji 

2. Barczak Dariusz – Zastępca Przewodniczącego komisji 

3. Kurzyna Samuel – członek komisji 

Porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

2. Komisja wyjazdowa - spotkanie z dyrektorami szkół. 

3. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji Pan Marek Świerkowski o godz. 9.00 

otworzył posiedzenie witając członków komisji. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 2. Komisja wyjazdowa - spotkanie z dyrektorami szkół. 

Członkowie Komisji wyjechali do wszystkich szkół na terenie gminy na spotkanie z dyrektorami 

tych placówek. Podczas rozmów z kierownictwem placówek oświatowych zapoznali się 

z aktualną sytuacją finansową, stanem kadry pedagogicznej, przygotowaniami do egzaminów 

ósmoklasisty, a także trudnościami z jakimi borykają się poszczególne szkoły. W ocenie 

dyrektorów szkół najważniejsze i najbardziej istotne sprawy są realizowane w miarę 

możliwości na bieżąco, starają się zapewnić każdemu nauczycielowi możliwość dalszej pracy 

chodzi tutaj w szczególności o zapewnienie pensum dla nauczycieli religii i etyki w związku ze 

zmniejszoną ilością godzin nauczania tego przedmiotu od nowego roku szkolnego 2025/2026. 

Tylko w Szkole Podstawowej w Ośniszczewku nauczyciel religii z tego powodu będzie miał 

zredukowana ilość godzin z 13 do 7. Nowe rozporządzenie MEN ujednolica wymiar godzin 

zajęć, zarówno w przypadku religii, jak i etyki. Obydwa przedmioty mają być prowadzone 

w wymiarze 1 godziny tygodniowo. 

Ponadto w każdej ze szkół podnoszono sprawę dodatkowych zajęć z j. angielskiego, a także 

częstej absencji nauczyciela tego przedmiotu i formy uzupełniana zaległości przez dzieci oraz 

kwestie pozalekcyjnych zajęć sportowych SKS. Problem ten w szczególności dotyczy Szkoły 

Podstawowej w Dąbrowie Biskupiej. Jest to jedyna szkoła na terenie gminy która posiada sale 

gimnastyczną z prawdziwego zdarzenia i brak prowadzonych sportowych zajęć pozalekcyjnych 



 2 

dla dzieci budzi zdziwienie członków komisji. Komisja wnioskowała do dyrektora o podjęcie 

działań w tym kierunku.  

Jeżeli chodzi o realizację wniosków wniesionych przez komisje podczas komisji wyjazdowej na 

początku roku szkolnego 2024/2025, to należy stwierdzić, że w szkołach: 

- w Dąbrowie Biskupiej nie są jeszcze wyremontowane toalety dla dzieci, kwestia rozbiórki 

komina kotłowni jest w fazie opracowywania koncepcji, sieć informatyczna jest w trakcie prac 

mających na celu poprawę jej funkcjonowania, a kwestia zabezpieczenia trybuny na sali 

gimnastycznej również jest w fazie przemyśleń w jaki sposób to zrealizować; 

- w Pieraniu nadal nie została wymieniona szyba w oknie Oddziału Przedszkolnego; 

- w Parchaniu w dalszym ciągu nie ma zabezpieczenia w postaci tzw. „zetki” przy wyjściu ze 

szkoły i sprawa adaptacji na salkę gimnastyczną Izby Pamięci gen. Sikorskiego nie jest jeszcze 

realizowana 

Ad. 3. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Marek 

Świerkowski podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 23 kwietnia 2025 r., godz. 12:30 

Protokolant oraz prowadzący posiedzenie 

Marek Świerkowski 


